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W dniu 25.10.2018 Polska Izba Targowa gościła delegację z Chin. Przedstawicielki EU Project Innovation 

Centre i EEN West and North China z Chengdu, na czele z zastępcą dyrektora generalnego Theresą Luo, 

odwiedziły PIPT w ramach kontynuacji rozmów szeroko zakrojonej współpracy w obszarze branży 

targowej między Polską a Chengdu oraz chińską prowincją Syczuan.  

 

Spotkanie w Poznaniu było rewizytą w związku z udziałem PIPT, reprezentowanej przez prezes Beatę 

Kozyra, w Sesji Okrągłego Stołu w Chengdu w końcu września b.r. Sesja dotyczyła chińsko-europejskiej 

współpracy mającej na celu rozwój branży targowej w Chinach.  

Wczorajsza dyskusja była skoncentrowana na aspektach współpracy polsko-chińskiej, a w szczególności 

na: 

•    założeniu oficjalnej reprezentacji w Chinach i Polsce 

•    organizowaniu misji biznesowych do Chin i do Polski 

•    organizowaniu targów w Chengdu 

•    pozyskiwaniu wystawców i zwiedzających na targi w Polsce z Chin 

•    realizowaniu projektów eksportowych w Chinach 

•    marketingu i promocji wydarzeń polskich w Chinach i chińskich w Polsce 

•    ułatwieniu polskim firmom rozpoczynania biznesów w Chinach 

•    realizowaniu programów wymiany edukacyjnej / technicznej między uczelniami i ekspertami. 

W spotkaniu ze strony polskiej brali udział: Beata Kozyra prezes PIPT, Elżbieta Roeske, wiceprezes MTP, 

Marzenna Łukaszewicz, dyrektor Biura PIPT oraz Jacek Kisiała, wiceprezes Extend Vision, który wspierał 

rozmowy swoją doskonałą znajomością języka chińskiego.  

O kolejnych krokach będziemy Państwa informować na bieżąco. 
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W środę 24.10.2018, w Expo Łódź odbyło się kolejne, trzecie spotkanie Prezes Kozyra z członkami PIPT. 

Gospodarzem spotkania była Pani Prezes Expo Anna Adamska-Makowska. Serdecznie dziękujemy. 

Chociaż w spotkaniu uczestniczyło jedynie kilka osób było ono wypełnione niezwykle ciekawymi 

dyskusjami i sugestiami. 

 

Śladem spotkań w innych regionach Prezes Kozyra przestawiła najważniejsze sprawy bieżące oraz plany 

na przyszły rok, w tym propozycję konkursu dla studentów i Pierwszego Międzynarodowego Kongresu 

Rynku Targowego. 


